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Z A P I S N I K 
 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 20. 11. 
2017, ob 17.00 uri, v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 
7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Klemen Benko, Vladimir Poredoš, Simona Klukej, Marjana 
Mlinarič Pikelj Simon Omahne, Štefka Suša, Petra Izgoršek Potočnik, Ana Reţun, Mitja 
Adamlje, Marija Ribič, Marjan Kovač, Samo Vrtačnik, Nina Pečnik, Ivo Klančišar; SMC – 
Natalija Stošicki, Anton Beja; SLS -  Slavko Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – 
Alojzija Kralj, Bojan Simončič; NSi – Primoţ Štendler; SD – Ţeljko Ţeleznik; DeSUS -  Anica 
Ule Maček 
 
Ostali prisotni: Matjaţ Švagan, ţupan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja Oddelka za javne finance; Ivo Vrtačnik, vodja Oddelka za gospodarske javne 
sluţbe; Tatjana Podbregar, vodja Oddelka za okolje in prostor; Blanka Šmit, vodja Oddelka 
druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Zori Ašič Kovač, Oddelek za splošne zadeve; Nataša 
Jerman Rajh, strokovna sodelavka Oddelka druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Nina 
Jenko, strokovna sodelavka Oddelka druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Petra Mars, 
strokovna sodelavka Oddelka druţbene dejavnosti in gospodarstvo; mag. Tanja Bolte, 
Generalna direktorica Direktorata za okolje Ministrstva za okolje in prostor; Dejan Zupanc, 
Ministrstvo za okolje in prostor; Tea Juratovec, članica Nadzornega odbora; Tilen Zajc in 
Srečko Baloh; dr. Franc Novak; Metka Podpečan; Luka Tori 
 
Ţupan je pozdravil občinske svetnice in svetnike in goste. Najprej je iskreno čestital Tilnu 
Zajcu za naziv svetovnega prvaka ter njegovemu trenerju Srečku Balohu ter jima izročil 
darilo. Zahvalila sta se za podporo in pozornosti ob večjih doseţkih skozi vsa leta. V 
nadaljevanju je ţupan predal besedo gospe Metki Podpečan, predsednici OZRK Zagorje, 
ki je predstavila ravnanje z AED in omenila, da je ekipa prve pomoči osvojila prvo mesto na 
drţavnem prvenstvu. Zahvalila se je še ţupanu za posluh in vso pomoč pri nakupu novih 
defibrilatorjev, ki jih  ima občina sedaj 24 ter za pomoč pri usposabljanju prvih posredovalcev. 
Dr. Franc Novak je nato prikazal, kako se v primeru zastoja srca človeku pomaga in ravna z 
AED. 
 
Ţupan se je zahvalil ekipi prve pomoči, Tilnu Zajcu ter Srečku Balohu, v nadaljevanju je nato 
predlagal spremembo dnevnega reda in sicer, da se 6. točka - Predlog Odloka o načrtu za 
kakovost zraka na območju Zasavja – obravnava in sprejem,  obravnava pred 2. točko - 
Pobude in vprašanja. 
V nadaljevanju je predlagal naslednji dnevni red: 
 
1. Sprejem zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta z dne 25. 9. 2017 in 

zapisnika 23. dopisne seje Občinskega sveta z dne 10. 11. 2017 
 

 



2. Predlog Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja – obravnava in 
sprejem 

 
3. Pobude in vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 
4. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 
5. Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 – 1. obravnava in 

sprejem 
 
6. Obravnava in seznanitev s poročili o opravljenih nadzorih za leto 2017: 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 40160 – sanacija male telovadnice OŠ Tone 
Okrogar; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 99620 – sanacija plazov in objektov; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije podprograma proračuna Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2016 podprogram 15029002 – ravnanje z odpadno vodo; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije podprograma proračuna Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2016 podprogram 16039001 – oskrba z vodo; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 09010 – upravljanje in tekoče vzdrţevanje objektov 
za rekreacijo.  

 
7. Predlog sklepa o prenosu športno rekreacijskega območja Evropark Zagorje ob Savi 
v upravljanje Zavoda za šport Zagorje ob Savi 
 
8. Predlog 4. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem     

Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 

 
9. Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Imenovanja direktorja javnega zavoda Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi 

- Imenovanje nadomestnega predstavnika lokalne skupnosti v Svetu zavoda OŠ Ivana 

Kavčiča  

- Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svetu zavoda Zasavske ljudske 

univerze  

 
Člani Občinskega sveta so predlagani dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta 
SOGLASNO sprejeli s 24 glasovi ZA (Natalija Stošicki še ni bila prisotna).  

 

K 1. točki 

Sprejem zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta z dne 25. 9. 2017 in 
zapisnika 23. dopisne seje Občinskega sveta z dne 10. 11. 2017 

 

Ţupan je odprl razpravo, ker pripomb ni bilo, je dal zapisnika na glasovanje. 

Člani Občinskega sveta so s 24 glasovi ZA sprejeli zapisnike sej. 
 

K 2. točki 
Predlog Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja – obravnava in 

sprejem 



 
mag. Tanja Bolte, Generalna direktorica Direktorata za okolje Ministrstva za okolje in 
prostor je pozdravila vse prisotne, nato pa povedala, da je bil Odlok o kakovosti zunanjega 
zraka sprejet na Vladi v letu 2013, podrobnejši program ukrepov pa v letu 2015, na seji bo 
govora o novelaciji Odloka. Odlok je bil s strani drţave zelo ambiciozno pripravljen, vseboval 
je vrsto ukrepov, ki se na ţalost zaradi prepočasnega koriščenja kohezijskih in drugih 
sredstev, ki so bila potrebna za izvedbo Odloka, niso realizirali. V Sloveniji je 7 območij, ki 
imajo takšen Odlok sprejet.  
V nadaljevanju je predstavila podatke o preseganjih, virih delcev, poročilo o koriščenju 
spodbud, ukrepi oziroma novosti v Odloku in novosti pri spodbudah drţave kot podrobnejši 
program ukrepov.   
Pri koncentraciji PM10 je povedala, da sta dve mejni vrednosti, in sicer predpisane povprečne 
letne vrednosti, ki je ne presega nobena od zasavskih občin. Dnevna mejna vrednost znaša 
35mg/m3 in je lahko preseţena 35x v koledarskem letu. Občina Zagorje ima glede na ostale 
zasavske občine največje število preseganj. Merilna postaja je locirana ob glavni prometnici. 
Emisije delcev iz industrijskih virov so se znatno zmanjšale (zaradi zaprtja LaFarge in 
Termoelektrarne Trbovlje s 112 kg/leto na 23). V letu 2010 je bilo v Občini Zagorje izvedeno 
vzorčenje z namenom določitve delcev z modeliranjem, kjer je bilo pokazano, da so največji 
vir delcev promet, male kurilne naprave, resuspenzija, industrija in pa sekundarni anorganski 
delci. Koriščenje spodbud preko Eko sklada poteka prek javnih pozivov, v zasavskih občinah 
je teh spodbud nekoliko manj glede na ostale občine. Predlog je, da je EnSvet – strokovnjaki, 
ki promovirajo Eko sklad oziroma spodbude, na voljo tudi v Občini Zagorje in Hrastnik, da 
bodo informirali in pomagali občanom, da bo koriščenje spodbud večje. Drţavljani se največ 
odločajo za vgradnjo toplotnih črpalk, za vgradnjo zunanjega stavbnega pohištva in toplotno 
izolacijo fasad.  
V noveliranem Odloku poskušajo povečati učinkovitost drţave, spodbude se bodo povečale 
na 60%. V Uradnem listu bo objavljen poziv za socialno šibke občane (razširjen na 
upokojence in občinska stanovanja). Ţelijo izvajati nadzor nad kurjenjem odpadkov v malih 
kurilnih napravah, s sprejetjem Zakona o dimnikarskih storitvah in vsemi podzakonskimi akti 
ţelijo ljudi ozaveščati, kakšno je pravilno kurjenje in s tem izboljšati kakovost zraka. Kurišča 
so poglavitni vir onesnaţenja v zimskem času (preseganja so v zimskih mesecih). Trajnostna 
mobilnost, nove spodbude za električne avtomobile, izposoja koles pa so dodatni ukrepi. 
Preizkušanje filtrov za male kurilne naprave bo tudi v Občini Zagorje. Ţelijo vzpostaviti tudi 
delovanje skrbnikov načrta kakovosti zunanjega zraka, da bo nekdo od sodelavcev 
odgovoren na občinski ravni. Spodbude bodo po novem tudi za sisteme daljinskega 
ogrevanja in nabavo plinskih kondenzacijskih kotlov.  
Celoten Odlok je za zasavske občine vreden 1.464 mio EUR. Spodbude drţave so predvsem 
iz podnebnega sklada, kohezijska sredstva in sredstva iz prihrankov energije po 
energetskem zakonu. Verjame, da je Odlok pripravljen tako, da se bo kakovost zraka 
izboljšala tudi v zagorski občini. 
 
Rudi Medved, direktor občinske uprave se je zahvalil za dobro sodelovanje pri pripravi 
Odloka in novelaciji Odloka. Spomnil je, da so opozarjali, da je Odlok preširoko zastavljen, 
finančnih virov za izvajanje pa ni bilo. Pri pripravi novele Odloka so zasavske občine naletele 
na posluh, saj so se dvignile subvencije za vse vrste kurilnih oziroma ogrevalnih naprav. 
Občina Zagorje je, ker ukrepi niso dali učinkov in so bile subvencije prenizke, sama začela 
dodatno subvencionirati nakup toplotnih črpalk, saj meni, da je to najčistejši vir ogrevanja. V 
letu 2017 se je zanimanje za nakup toplotnih črpalk zelo povečalo. Toliko kot je posameznik 
dobil sredstev iz Eko sklada, jih je dobil tudi s strani Občine. Kljub novi, povišani subvenciji 
drţave je občina obdrţala lastno subvencijo v višini 1.250,00 EUR. Meni, da bo izvajanje 
ukrepov, ki so sestavni del novele Odloka, pripomoglo k izboljšanju zraka. Dosegli pa so še, 
da se subvencionira nabavo plinskih kondenzacijskih kotlov, saj je v Občini Zagorje še okoli 
200 prostih mest za priklop.  
Upa, da bo Odlok dosegel ţeljene učinke. 
 



Ivo Klančišar, predsednik Odbora za okolje in prostor je dejal, da je Odbor obravnaval 
predlog Odloka. Glavni poudarki odbora so bili, da je v Zagorju nujno potrebno vlaganje v 
kakovost zraka, da perspektiva 2013 – 2016 ni dala zadovoljivih rezultatov, da pa je zaznati 
interes v Zagorju je, saj je bilo izvedenih 575 ukrepov. Veseli jih, da so se našli finančni viri in 
podpirajo vzpostavitev informacijske pisarne, razpis za socialno šibke in upokojence, nadzor 
nad kurilnimi napravami in emisijami, ozaveščanje preko dimnikarske sluţbe. Člani Odbora 
zato predlagajo, da Občinski svet sprejme novelo odloka. 
 
Primoţ Štendler je pohvalil subvencije in dejal, da je tudi sam prešel na ogrevanje s 
toplotno črpalko. Meni, da bi bilo smiselno, da so pogoji pridobitve občinske subvencije enaki 
pogojem na drţavni ravni (da ni potrebno popolnoma odklopiti starega načina ogrevanja). 
 
Ţupan je dejal, da kombiniranega načina ogrevanja ne gre podpirati, spodbude so zato, da 
se peči na trda goriva odpravijo. Povedal je, da bodo predlog proučili. Omenil je še, da se je 
poraba biomase zmanjšala za skoraj 50%, kar pa je posledica energetskih sanacij v zadnjih 
letih. Opomnil je še, da je Očina Zagorje ena redkih, ki sofinancira prehod na okolju 
prijaznejše načine ogrevanja. 
 
Bojan Simončič je dejal, da na zmanjšanje onesnaţenja vplivajo daljinsko ogrevanje in 
toplotne črpalke, meni, da je potrebno spodbuditi priklop na daljinsko ogrevanje. Izpostavil je  
individualna kurišča v Okrogarjevi koloniji, za katera meni, da je edina rešitev ali priklop na 
plinovod ali daljinsko ogrevanje. 
 
mag. Tanja Bolte je omenila, da so bili tudi ukrepi s strani drţave vodeni tako, da tam, kjer je 
moţno daljinsko ogrevanje, poskušajo le tega razširiti, oziroma skušajo občane preko 
subvencij spodbuditi na priklop. Pomemben podatek je, da je v Sloveniji več kot 100.000 
malih kurilnih naprav starejših od 20 let. Kljub vsemu je najpomembneje, da se zavedamo, 
kaj kurimo in na kakšen način. Pomembno je, da ljudje prek ozaveščanja vedo, kaj 
povzročajo s svojim nepravilnim kurjenjem. Ţelijo čim bolj izobraţevati in informirati ljudi. 
Prek subvencij poskušajo prepričati ljudi, da zamenjajo svoje kurilne naprave. 
 
 
Natalija Stošicki je pohvalila kombinacijo sofinanciranja drţave in občine pri nakupu 
toplotnih črpalk. Zanima jo, koliko je še tistega dela, ki se pričakuje, da bodo morali prebivalci 
sami financirat in pa ali za finančno šibkejše obstaja moţnost  ugodnega financiranja za 
preostali del. 
 
mag. Tanja Bolte je dejala, da je višina subvencij na vseh 7 območjih 60%, razen pri 
socialno šibkih, kjer je 100%. Eko sklad ima tudi ugodne kredite za kreditno sposobne ljudi. 
 
Natalija Stošicki je dopolnila svoje vprašanje. Meni, da je 40% financiranje znesek za 
mnoge previsok, kreditni potencial pri finančno šibkih pa problem. 
Lahko pa se naredi instrument, ki bo upošteval prihranke, in sicer, da bi se odplačevalo s 
prihranki. Pogoji Eko sklada trenutno niso takšni. 
 
mag. Tanja Bolte je dejala, da takšne moţnosti zagotovo ni, vendar pa se bodo pogovarjali 
tudi v tej smeri. Trudili se bodo, da bodo lahko občanom nudili še drugačne kredite, bolj 
ugodne moţnosti, da se bodo posamezniki laţje odločali.  
 
Natalija Stošicki je dejala, da je to res vzpodbudno in se ob tem zahvalila občini. 
 
Ţupan se je zahvalil za sodelovanje in predlagal, da Občinski svet sprejme predlagani sklep. 
 
Občinski svet je po končani s 25 glasovi ZA sprejel SKLEP: 



1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s predlogom Odloka o načrtu za 
kakovost zraka na območju Zasavja, ki ga je pripravilo Ministrstvo za okolje in prostor 
v sodelovanju zasavskimi občinami  (gradivo Ministrstva za okolje in prostor št. 007-
84/2017/10 z dne 20.10. 2017). 

2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi soglaša z nalogami Občine Zagorje ob Savi, 
kot izhajajo iz predloga Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja iz 
prejšnje točke.  

3. Sklep velja takoj. 
 

K 3. točki 

Pobude in vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 

Ţupan je sprva predlagal, da se vprašanje Primoţa Štendlerja glede upravljanja Evroparka 
obravnava pod 7. točko dnevnega reda. Dodal je, da je bila v medijih informacija, da je Vlada 
s posameznimi regijami sklenila dogovor glede finančne perspektive, pri kateri so sodelovale 
tudi zasavske občine s 26 prijavljenimi predlogi, ki pa so bili s strani ministrstev zavrnjeni. 
Občine se pripravljajo na 2. poziv, ki je drugačen, pripravljen imajo nabor projektov, ki jih bo v 
finančno perspektivo mogoče vključiti. Za vzhodno regijo jim je uspelo pridobiti nekaj več kot 
19 mio EUR, nekaj več kot 7 mio EUR od tega prejme Občina Zagorje. 

Primoţ Štendler je dejal, da je ţe dobil delni odgovor. Zanima pa ga še, ali je Regionalna 
razvojna agencija dala pomanjkljiva navodila, da ministrstva niso nobenega projekta potrdila, 
saj je bilo v prispevku na televiziji videti, kot da Razvojna agencija ni vloţila dovolj truda. 

Ţupan je odgovoril, da napaka ni bila na strani občine. Meni, da bi morala ministrstva 
občinam nuditi podporo pri koriščenju evropskih sredstev.  

Alojz Slavko Jelševar je pohvalil občinsko upravo, ki je posredovala pisne odgovore na 
vprašanja. Predstavil je pobude, in sicer osvetlitev Cankarjevega trga ter preusmeritev 
prometa ob 1. novembru čez Gorico. Meni, da bi asfaltiranje prve strmine precej izboljšalo 
situacijo in izboljšalo varnost.  

Pri odgovorih glede pobude o mirujočem prometu, pa se ne strinja. Vsa parkirišča so 
zasedena z avtomobili občanov, to situacijo bo potrebno, kot je predlagal, rešiti ali z modro 
cono ali s parkirno hišo za stanovalce, ki nimajo parkirišč. Izpostavil je problematiko parkirišč 
ob Zdravstvenem domu in pri trţnici. Meni, da je potrebno najti rešitev, saj je mirujoči promet 
v Zagorju zelo velik problem. Dodal je še, da prometna strategija ni šla v pravo smer, zato 
apelira na ţupana, da se na kateri od naslednjih sej Občinskega sveta o tej problematiki 
podrobneje razpravlja. 

Ţupan je predlagal, da Oddelka za okolje in prostor ter za gospodarske javne sluţbe o 
problematiki parkirišč pripravita smernice, zadeva naj se obravnava na pristojnih odborih in 
se pripravi gradivo za eno od naslednjih občinskih sej. Zanimajo ga realni in izvedljivi 
projekti. 

Bojan Simončič je dodal še, da v Zagorju ni parkirišča za tovorna vozila. Izpostavil je še 
pešpot (Pečarjeva), kjer ni nobenih prometnih znakov za omejitev hitrosti, poleg tega pa moti 
tudi promet teţjih vozil po navedeni cesti, ki pa temu ni namenjena. 

Omenil je še Odlok o prepovedi kurjenja na prostem. Izpostavil je priţiganje sveč ob 1. 
novembru, ki so ravno tako velik onesnaţevalec in ob tem pohvalil akcijo Manj svečk za manj 
grobov. 

Alojz Slavko Jelševar je dejal, da bi bilo potrebno preko ankete od zainteresirane javnosti 
pridobiti neko mnenje o moţni rešitvi problematike mirujočega prometa. 



Ţupan je dejal, da je potrebno imeti pripravljen projekt, investitorja, izračun, saj bo vsak ţelel 
vedeti, koliko bi ga parkirno mesto stalo.  

Alojz Slavko Jelševar meni, da bi lahko anketo izvedli tudi na osnovi neke pribliţne 
vrednosti. 
 

k 4. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 
Ţupan je povedal, da je bila podpisana pogodba o nakupu upravne stavbe Svea, vsebina je 
ţe znana. Občina je v iskanju moţnih virov za energetsko sanacijo stavbe, v skladu z 
zakonsko podlago je potrebno stavbo opremiti s poţarnimi stopnicami. Največji uspeh je, da 
se znamka Svea vrača v zagorsko dolino. Ţeli si, da bo do zaključka mandata investicija v 
čim večji meri zaključena. Pri vseh projektih je potrebna tudi lastna udeleţba. Pričela se je 
obnova vpadnice Ruardi, investicija znaša 1,8 mio EUR, pri tem je tudi več 100 tisoč EUR 
občinskih sredstev. Prenova vključuje ureditev pločnika, kolesarske poti ter ureditev vse 
infrastrukture, vodovod, javna razsvetljava itd., vse za potrebe obrtno industrijske cone Selo, 
kjer računajo na sredstva z 2. poziva koriščenja evropskih sredstev. 
Skoraj 2 mio EUR je visoka tudi investicija v sanacijo plazu v Čemšeniku, plazu Imperl in 
plazu v Šemniku. Izbran je bil tudi izvajalec za semaforizacijo kriţišča pri Sparu. 
Občina je tudi v fazi priprave razpisa rekonstrukcije ceste od čistilne naprave prek mostu do 
pošte Zagorje. Investicija znaša okoli 3 mio EUR. Semaforiziran bo tudi nov prehod za pešce 
na Mlinšah, na novo bo asfaltiranih 8,2 km drţavnih cest na območju občine. 
Povedal je, da so drţavni svetniki izglasovali veto na drţavni proračun za leto 2018, 2019, 
ravno tako na sam Zakon o financiranju občin.  
V nadaljevanju je predlagal sprejetja Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za 
projekt »Celovita ureditev površin za pešce v urbanem središču z brvjo preko potoka 
Medija«. Obenem je predlagal še, da bi  10. obletnico smrti dr. Janeza Drnovška v letu 2018 
obeleţi z izdajo jubilejne znamke pri Pošti Slovenije. 
 
Ţeljka Ţeleznika je zanimalo, kakšna bo vsebina tribun nasproti Spara, saj ţe nekaj let 
samevajo in meni, da brv zadeve ne bo spremenila. 
 
Ţupan je povedal, da so  tribune namenjene druţenju in prireditvam, brv jih bo naredila 
dostopnejše. 
 
Alojzija Kralj je dejala, da bo malo naprej semaforizirano kriţišče in na drugi strani kriţišče, 
zato jo zanima, kakšna bo namembnost oziroma uporabnost te brvi.  
 
Ivo Vrtačnik je povedal, da je bil OPPN za območje Kidričeve sprejet ţe pred več kot 
desetimi leti, kjer so bili predvideni večstanovanjski objekti  z vsemi komunikacijskimi potmi, 
ki povezujejo center z delom Toplic. Predvidene so bile tudi pešpoti ob levem in desnem 
bregu Medije, gre za uporabnikom prijaznejše pešpoti. Predstavljena je bila tudi vizija, da se 
v turistične namene vkomponirata tudi oba rudarska rova na tem območju. Bilo je ţe nekaj 
idejnih zasnov, kako bi te tunele, mrtve točke, povezali med seboj in bi jih naredili 
interesantne za obiskovalce. S tem bi bile lahko tribune uporabljene kot zbirno mesto. S tem 
projektom se izpolnjuje le del faze, tribune bi opremili z neke vrste sedali in bi jih naredili bolj 
urbane. 
 
Bojan Simončič podpira, da se na dr. Janeza Drnovška ohranja spomin, vendar meni, da bi 
bilo bolj smiselno ustanoviti sklad za nadarjene otroke.  
 
 
Občinski svet je po razpravi z 20 glasovi ZA in 5 glasovi PROTI (Ţeljko Ţeleznik, Bojan 
Simončič, Alojzija Kralj, Alojz Slavko Jelševar in Marija Oven) sprejel SKLEP: 



1. Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt/program: 
OB142-16-0041 »Celovita ureditev površin za pešce v urbanem središču z brvjo preko 
potoka Medija«; Kratek naziv projekta: »Brv za pešce preko potoka Medija«, ki ga je v 
novembru 2017 izdelala Regionalna razvojna agencija. 
 
2. Vrednost investicije po tekočih/stalnih cenah znaša 185.973,02 EUR (z vključenim davkom 
na dodano vrednost). 
 
3. Vir financiranja:  

 Občinski proračun: 64.023,50 € (10021 - Brv  za pešce  preko potoka Medija) 

 Sredstva Ministrstva za infrastrukturo: 121.949,52 € 
 

4. Dinamika izvedbe: V proračunskem letu 2018. 
 
5. Odobri se izvedba investicije.   
 
6. Ta sklep velja takoj. 
 
in SKLEP 
 
1. V veljavni NRP 2017-2020 Proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 se znotraj 
podprograma 13029003 - Urejanje cestnega prometa uvrsti nov projekt z nazivom : 

 OB142-16-0041 »Celovita ureditev površin za pešce v urbanem središču z 
brvjo preko potoka Medija«  

- Kratek naziv projekta: »Brv za pešce preko potoka Medija« 
- Vrednost: 185.973,02 EUR (z DDV) 
- Dinamika financiranja: V proračunskem letu 2018 
- Vir financiranja:  

 Občinski proračun: 64.023,50 € (10021 - Brv  za pešce  preko potoka Medija) 

 Sredstva Ministrstva za infrastrukturo: 121.949,52 € 
- Skrbnik projekta: Boris Grošelj 

 
2. Oddelek za javne finance izvede ustrezne spremembe v veljavnem Načrtu razvojnih 
programov 2017-2020 v okviru  veljavnega Proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2017, 
in sicer tako, da spremembe ne vplivajo na uravnoteţenost proračuna  in tudi ne na 
usklajenost drugega (posebni del proračuna) in tretjega (načrt razvojnih programov) dela 
Proračuna  Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. 
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 
Ţupan je omenil še, da bodo 5. 12. 2017 Zasavje obiskali predstavniki Vlade RS, povedal je, da je 
sam pogajalec za pripravo koncesijske pogodbe za gradnjo hidroelektrarn na srednji Savi. 
Neomajen je glede SRESE. Ţeli, da se jasno postavi strategija razvoja termoelektrarne Trbovlje 
vključno z naborom projektov, kot sta ureditev infrastrukture in regulacija vodotokov. Neomajen pa 
je še pri izgradnji tunela Trbovlje – Prebold in pri izgradnji ceste Zidani Most – Hrastnik. 
Omenil je še, da bodo potekale volitve v Drţavni svet, kjer je tudi sam kandidat. 
 

k 5. točki 
Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 – 1. obravnava in 

sprejem 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je predstavila prvi predlog proračuna 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2018. V uvodu je predstavila javnofinančno situacijo na nivoju 
drţave, usmeritve ministrstva in okoliščine, ki so vplivale na postopek sprejemanja 
proračuna. Izpostavila je vpliv višine povprečnine (551 EUR, po veljavnem Zakonu o 



financiranju občin, bi morala povprečnina znašati 647 EUR). Obrazloţila je načrtovano višino 
prihodkov za leto 2018, vrste  in strukturo ter odstopanja glede na predhodna leta. Pojasnila 
je vzroke za nizke transferne prihodke in njihov vpliv na celotni proračun, predvsem na 
investicijske odhodke. 
Sledila je obrazloţitev višine odhodkov, planiranih za leto 2018,  obsega in strukture 
odhodkov s pojasnilom, razmerja med tekočimi in investicijskimi odhodki. Navedla je 
področja, za katera je v proračunu 2018, upoštevaje tekoče in investicijske odhodke in 
sredstva za odplačilo dolga,  planiranih največ sredstev. Predstavila je strukturo tekočih 
odhodkov, velikost in rast odhodkov za socialo in drugih tekočih odhodkov, ki jih občini 
nalaga zakonodaja. Nadaljevala je s predstavitvijo investicijskega dela proračuna in navedla 
po posameznih področjih delovanja občine najpomembnejše investicije, načrtovane za leto 
2018. 
Navedla je višino proračunskega primanjkljaja in povedala, da ga bo občina krila z lastnimi 
sredstvi oziroma z ostankom sredstev ob koncu leta 2017. 
Podrobno je predstavila obseg zadolţenosti občine, planiran obseg odplačil glavnic in obresti 
v letu 2018 z oceno stanja dolga ob koncu leta 2018. Poudarila je, da bo občina koristila 
moţnost pridobitve povratnih sredstev pri Ministrstvu za gospodarstvo, razvoj in tehnologijo 
za sofinanciranje investicij. V nadaljevanju je podrobno opisala značilnosti tega vira 
financiranja investicij. 
Sledila je predstavitev posameznih členov odloka o proračunu in sicer načrtovano 
zadolţevanje JP Komunale v letu 2018, pravila prerazporejanja sredstev v letu 2018, 
oblikovanje sredstev proračunske rezerve (elementar), oblikovanje sredstev splošne 
proračunske rezervacije in maksimalen znesek odpisa dolgov. 
Predstavila je tudi obseg sredstev za financiranje krajevnih skupnosti. 
Poudarila je, da je predlagani proračun uravnoteţen, javnofinančno vzdrţen in pripravljen na 
način, da bo občina lahko financirala za leto 2018 zastavljene naloge.   
Ob zaključku je vsem svetnikom in svetnicam predlagala, da 1. predlog proračuna 2018 
skupaj z načrtom ravnanja z nepremičnim premoţenjem potrdijo kot primerno osnovo za 
nadaljevanje postopka sprejemanja proračuna, in da gre predlagani predlog v desetdnevno 
javno obravnavo, ki bo trajala do vključno 30.11.2017. 
 
Ţupan je izpostavil investicije in obvezno lastno udeleţbo pri zagotavljanju sredstev, povedal 
je še, da je zadolţenost občine pod slovenskim povprečjem. 

Ivo Klančišar je dejal, da je Odbor za okolje in prostor obravnaval 1. predlog proračuna 
2018. Člani odbora menijo, da je gradivo kvalitetno pripravljeno. Proračun je uravnoteţen, 
zato predlagajo Občinskemu svetu, da sprejme predlagan sklep. 

Natalija Stošicki je povedala, da Odbor za javne finance 1. predloga Proračuna za leto 2018 
ni obravnaval in dodala, da bo to storjeno na naslednji seji odbora v okviru javne obravnave. 
Izpostavila je nizek deleţ investicijskega dela in problematiko strukture proračuna.  

Anica Ule Maček v 1. predlogu Proračuna za leto 2018 pogreša posamezne investicije, o 
katerih je bilo ţe govora, pa se nekako oddaljujejo. Zanima jo, kaj lahko od teh neobjavljenih 
razpisov pričakujemo in ali se lahko določene investicije vrnejo v proračun. 

Jelena Mlakar je povedala, da je proračun v tem trenutku uravnoteţen in dodala, da je 
moţna kakršnakoli sprememba v primeru, da občina prejme nov prihodek, v tem primeru 
lahko poveča tudi odhodkovno stran. Če na strani prihodkov ni sprememb, pa je moţno 
prerazporejanje. Vsak vir sredstev pa zahteva lastno udeleţbo. 

Občina ima še kreditni potencial, ki je odvisen tudi od obsega prihodkov. Pri izboru investicij 
so sledili temu, da so imele prednost investicije, kjer občina nastopa kot sofinancer (drţavne 
investicije). Izpostavila je še projekte za LAS. Nekateri projekti so bili izključeni, za vse ţal ni 
prostora, v tem času so javne obravnave, ko bodo stvari pregledane z različnih zornih kotov, 
se lahko postavijo nove prioritete, seveda v okviru finančnih moţnosti. 



Ţupan je poudaril, da vsak projekt zahteva tudi lastna sredstva in izpostavil sredstva, ki jih je 
Občina Zagorje pridobila za plaz Čemšenik. Omenil je še dve pomembni investiciji v 
prihodnost, in sicer novo telovadnico Osnovne šole Toneta Okrogarja ter ureditev glasbene 
šole v prostorih upravne stavbe Svea. Kot pozitivno stvar je izpostavil še pogajanja, na 
podlagi katerih bo občina dobila 7 mio EUR. 

Primoţ Štendler je dejal, da mora občina narediti korak naprej in začeti vlagati v 
infrastrukturo, ki bo vračala sredstva v proračun, to so investicije v gospodarstvo.  

Ţupan je povedal, da občina nudi nadstandard na socialnem delu, na kar je ponosen. Če bi 
občina plačevala le zakonske obveznosti, bi to bil prihranek več 100 tisoč EUR. Predlaga, da 
se predstavi projekte/investicije, ki bi vračale v proračun občine. 

Primoţ Štendler bo ponovno posredoval predloge. 

Bojan Simončič je dejal, da je pomembna kakovost ţivljenja in zadovoljstvo vseh občanov, 
zato proračun podpira. 

Ţupan je izpostavil še investicijo v Vrtec Smrkci, zaradi katere ni več čakalnih vrst za vpis 
otrok v vrtec. Več vpisanih otrok pa prinese tudi povečanje sredstev za subvencije. To je 
naloţba v prihodnost, na katero je zelo ponosen.  

Občinski svet je s 24 glasovi ZA sprejel SKLEP (Primoţ Štendler se je vzdrţal 
glasovanja): 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi potrjuje  1. predlog Proračuna Občine Zagorje ob Savi za 
leto 2018 z Odlokom o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2018 kot primerno osnovo za 
nadaljevanje postopka sprejemanja proračuna za leto 2018. 
 
2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi  potrjuje Načrt ravnanja z nepremičnim premoţenjem   
Občine Zagorje ob Savi za leto 2018  kot primerno osnovo za nadaljevanje postopka sprejemanja 
proračuna za leto 2018. 
 
3. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi daje dokumente iz 1. in 2. točke tega sklepa v deset 
dnevno javno razpravo, ki bo trajala do  30.11.2017. Vse pisne pripombe morajo najkasneje na ta 
dan prispeti na Občino Zagorje ob Savi. 
 
4. Za drugo obravnavo dokumentov iz 1. in 2. točke tega sklepa ţupan  pripravi dopolnjen predlog 
proračuna  glede na lastne predloge in  prejete pisne pripombe ter pobude prispele  v času javne 
razprave. 
 
5. Ta sklep velja takoj. 
 

k 6. točki 
Obravnava in seznanitev s poročili o opravljenih nadzorih za leto 2017: 
- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna 

Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 40160 – sanacija male telovadnice OŠ 
Tone Okrogar; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 99620 – sanacija plazov in objektov; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije podprograma proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 podprogram 15029002 – ravnanje z odpadno vodo; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije podprograma proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 podprogram 16039001 – oskrba z vodo; 

- Poročilo o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 09010 – upravljanje in tekoče 

vzdrţevanje objektov za rekreacijo. 



 
Tea Juratovec, članica Nadzornega odbora je povedala, da je Nadzorni odbor opravil pet 
pregledov pravilnosti porabe proračunskih sredstev v letu 2016 in na podlagi tega pripravil 
poročila. Predmet nadzora je bilo 19 proračunskih postavk proračuna Občine Zagorje ob 
Savi za leto 2016, v katerih je bilo realiziranih pribliţno 1.5 mio EUR oziroma 12% odhodkov 
v letu 2016. Pri pregledu postavk Sanacija male telovadnice OŠ Toneta Okrogarja in sanacija 
plazov in objektov ni bilo ugotovljeno nobenih nepravilnosti, občinska sredstva so bila 
porabljena namensko. Pri postavki upravljanje in tekoče vzdrţevanje objektov za rekreacijo 
ni bilo ugotovljenih nepravilnosti, vendar pa Nadzorni odbor svetuje, da zaradi zagotavljanja 
večje transparentnosti porabe proračunskih sredstev občinska uprava pripravi specifikacijo 
odsekov javnih površin in rekreacijskih objektov, ki se financirajo s te proračunske postavke. 
Pri proračunski postavki ravnanje z odpadno vodo in oskrba z vodo ni bilo ugotovljenih 
nepravilnosti, vendar pa Nadzorni odbor kot neobvezno priporočilo predlaga, da Občina 
Zagorje sprejme pravilnik oziroma interni akt, ki bo določal ravnanje v postopkih javnega 
naročanja za zneske pod mejno vrednostjo Zakona o javnem naročanju ter na ta način 
formalizira postopek oddaje evidenčnih naročil. 
 
Občinski svet je s 22 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Poročili o opravljenih nadzorih 
za leto 2016, in sicer s: 

- Poročilom o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 40160 – sanacija male telovadnice OŠ Tone 
Okrogar; 

- Poročilom o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 99620 – sanacija plazov in objektov; 

- Poročilom o opravljenem nadzoru realizacije podprograma proračuna Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2016 podprogram 15029002 – ravnanje z odpadno vodo; 

- Poročilom o opravljenem nadzoru realizacije podprograma proračuna Občine Zagorje 
ob Savi za leto 2016 podprogram 16039001 – oskrba z vodo; 

- Poročilom o opravljenem nadzoru realizacije proračunske postavke proračuna Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2016 PP 09010 – upravljanje in tekoče vzdrţevanje objektov 
za rekreacijo.  

2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

K 7. točki 
Predlog sklepa o prenosu športno rekreacijskega območja Evropark Zagorje ob Savi v 

upravljanje Zavoda za šport Zagorje ob Savi 
 

Ţupan je uvodoma povedal, da je Primoţ Štendler pri točki Pobude in vprašanja postavil 
vprašanja. Na predlog ţupana se je strinjal, da so sestavni del k tej točki. Povedal je, da je 
občina ţe pred leti v last pridobila okrog 30 ha zemljišč za športno rekreativne namene. 
Občina je tako začela uresničevati načrte za nadaljnji razvoj Evroparka, ki so opredeljeni v 
občinskem podrobnem prostorskem načrtu. V letu 2017 sta ţe začela delovati fitnes na 
prostem in pumtrack. Glede na to, da gre za območje, ki ima velik potencial za nadaljnji 
razvoj, in ker si Občina Zagorje ob Savi prizadeva, da bi bile površine športno rekreacijskega 
območja Evropark izkoriščene za čim širši spekter športnih aktivnosti in dejavnosti, bo 
Zavodu za šport Zagorje ob Savi prenesla v upravljanje urbani in zeleni del Evroparka. 
 
Primoţ Štendler je dejal, da je celotna investicija v Evropark ocenjena na 7,1 mio EUR in se 
bo športno rekreacijsko območje preneslo v upravljanja Zavoda za šport, zato ga zanima, ali 
bodo investicije na tem območju ostale v domeni občine, ali jih bo vodil sam zavod, ali 
obstaja načrt financiranja investicij, ali je predvideno morebitno sofinanciranje zasebnega 
partnerstva, ali obstaja izračun, kolikšno bo investicijsko vzdrţevanje posameznih delov – 
urbani del, zeleni del, vzletišče. Predlaga tudi, da se na sejo povabi tudi direktorico Zavoda 



za šport in predstavi nove projekte. Meni, da je prav, da je občinski svet s tem seznanjen. 
 
Ţupan je predlagal, da Odbor za  šport povabi na svojo sejo direktorico Zavoda za šport in 
na podlagi diskusij in ugotovitev odbor občinskemu svetu predstavi stališča.  
 

Natalija Stošicki je dodala, da bi se tudi odboru za finance predstavila finančna konstrukcija. 

Ivo Klančišar je povedal, da je Odbor za okolje in prostor na seji obravnaval predlog o 
prenosu športno rekreacijskega območja Evropark v upravljanje Zavoda za šport in predlaga, 
da občinski svet sklep sprejme. 

 

Občinski svet je s 24 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. V upravljanje Zavodu za šport Zagorje ob Savi se prenese nepremičnine na območju 
športno rekreacijskega območja Evropark v Zagorju ob Savi, ki obsega parcelne 
številke: 94, 95 - del pod servisno cesto pri vzletišču, 107 - del pod servisno cesto pri 
vzletišču, 109, 112, 140, 145, 151, 154, 155, 156, 157, 161, 165 - del nad sejemsko 
prireditvenim prostorom, 171, 173, 177/3, 181, 234, 246 - del nad sejemsko 
prireditvenim prostorom, 334, 623, 1030/7 - del pod servisno cesto pri vzletišču, 
1031/6 - del nad sejemsko prireditvenim prostorom, 108/2, 108/3, 108/4 - del pod 
servisno cesto pri vzletišču, 110/1, 110/2, 111/1, 111/2, 138/3, 139/3, 141/2, 141/5, 
141/6, 142/1, 142/3, 143/1 - del pod servisno cesto pri vzletišču, 143/2, 144/1, 144/2, 
144/3, 146/1, 148/1 - del pod servisno cesto pri vzletišču, 148/3 - del pod servisno 
cesto pri vzletišču, 149/3 - del pod servisno cesto pri vzletišču, 150/1, 150/4, 152/1, 
152/2, 153/1, 153/2, 158/1, 158/2, 159/1, 159/2, 160/2, 160/5, 166/1 - del nad 
sejemsko prireditvenim prostorom, 166/2, 166/3, 167/1, 167/3 - del nad sejemsko 
prireditvenim prostorom, 167/4, 170/2, 170/3, 170/4, 170/5, 172/1, 172/2, 174/2, 
175/1, 175/2, 176/2, 177/5 - del vzhodno od servisne ceste pri vzletišču, 180/2, 183/2 
- del vzhodno od servisne ceste pri vzletišču, 183/3 - del vzhodno od servisne ceste 
pri vzletišču, 231/2, 232/1, 233/1, 233/4, 236/5, 237/1, 237/2, 239/1, 239/2, 239/3, 
239/4, 242/3, 242/4, 245/4 - del ob lokalni cesti v Kotredeţ, 292/2, 292/3, 294/2, 
294/3, 295/4, 295/7, 324/10, 324/17, 324/2, 325/2, 326/2, 327/1, 332/1, 333/2, 89/5 - 
del pod servisno cesto pri vzletišču, 90/2, 91/1, 91/2, 91/3, 91/4, 92/1, 92/2, 92/3, 
93/1, 93/2, 1033/1, 1033/2, 1074/1 - del zahodno od lokalne ceste v Kotredeţ, 113/3, 
114/7, 464/6, 465/6, 466/2, 467/2, vse katastrska občina 1885 Potoška vas. 

 
2. Upravljavec glede sredstev prejetih v upravljanje v skladu z veljavnimi predpisi 

vzpostavi ustrezne knjigovodske evidence. V ta namen upravljavec prejme vso 
dokumentacijo, ki jo potrebuje za knjiţenje objekta v svojih poslovnih knjigah. 

 
3. Zavod za šport Zagorje ob Savi je kot upravljavec dolţan s predmetno nepremičnino 

ravnati kot dober gospodar in v skladu z njeno namembnostjo ter izvrševati 
upravljavske naloge v skladu z zakonom. 
Medsebojna razmerja v zvezi s prenosom nepremičnin iz I. točke tega sklepa v 
upravljanje, se med Občino in Zavodom za šport Zagorje ob Savi podrobno uredijo s 
posebno pogodbo. 

 
4. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 

K 8. točki 

Predlog 4. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem     

Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 



Ţupan je predal besedo Zori Kovač Ašič. 

Zori Kovač Ašič je pozdravila vse prisotne. Razloţila je, da so strokovne sluţbe Občine 
Zagorje ob Savi pripravile Predlog 4. spremembe in dopolnitve načrta ravnanja z 
nepremičnim premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. Vsebuje načrt pridobivanja 
in načrt razpolaganja z občinskim stvarnim premoţenjem. Občina načrtuje pridobivanje 
nepremičnin, ki v naravi predstavljajo  javne poti. Pri prodaji pa občina načrtuje prodajo 
stanovanja v Trbovljah, katerega solastnici sta občina Trbovlje in občina Hrastnik.  V načrtu 
je tudi prodaja zemljišč po metodi neposredne pogodbe. Občina Zagorje ob Savi predmetnih 
zemljišč ne potrebuje. Pobudo za odkup so dali mejaši, komisija je vloge obravnavala in 
ugotovila, da je prodaja smiselna.  Prodaja zemljišča oziroma parcele, ki se nahaja v k.o. 
Šentlambert, v naravi predstavlja del javne poti. V neposredni bliţini se nahaja zemljišče s 
statusom javnega dobra in v naravi predstavlja travnato površino. Ta površina ni več v funkciji 
javnega dobra, zato se predlaga ukinitev le - tega. Po metodi javnega zbiranja ponudb pa gre 
za parceli na območju Prečne poti, ki sta po Ureditvenem načrtu za območje Rudnik – 
Toplice predvideni za individualno pozidavo. V načrt ravnanja z nepremičnim premoţenjem 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 se vključi tudi brezplačen prenos nepremičnin, 
predvsem za prometno infrastrukturo in za zemljišča, ki so v naravi javne poti in jih Sklad 
kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije neodplačno prenaša v last Občine Zagorje 
ob Savi.  
 
Ivo Klančišar je dejal, da je odbor za okolje in prostor predlog 4. spremembo in dopolnitev 
načrta ravnanja z nepremičnim premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 
obravnaval in nanj ni imel pripomb ter Občinskemu svetu predlaga, da se sprememba 
vključno s sklepom o ukinitvi javnega dobra sprejme.  
 

Občinski svet je z 20 glasovi ZA sprejel SKLEP (Alojzija Kralj in Bojan Simončič nista 
glasovala):  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 4. spremembo in dopolnitev Načrta 
ravnanja z nepremičnim premoţenjem Občine Zagorje ob Savi za leto 2017 v 
predloţeni vsebini skupaj s sklepom o ukinitvi javnega dobra, kot sestavni del 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2017. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

K 9. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Imenovanja direktorja javnega zavoda Kulturni center Delavski dom Zagorje ob 

Savi 

Ţupan je predal besedo predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, Mitji Adamljetu.  

Mitja Adamlje je povedal, da je komisija  prejela eno pravočasno prispelo popolno vlogo in 
se seznanila s postopkom imenovanja direktorja javnega zavoda. Vlogo bo do naslednje seje 
pregledala in pripravila ustrezne sklepe za imenovanje direktorja za novo mandatno obdobje.  

 

Občinski svet je s 22 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je seznanjen s postopkom imenovanja 
direktorja/direktorice javnega zavoda Kulturnega centra Delavski dom Zagorje, ki ga 
vodi Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Zagorje ob Savi.   

2. Ta sklep velja takoj. 
 



- Imenovanje nadomestnega predstavnika lokalne skupnosti v Svetu zavoda OŠ 

Ivana Kavčiča 

 

Mitja Adamlje je dejal, da je dosedanji predstavnik lokalne skupnosti v Svetu zavoda OŠ 
Ivana Kavčiča dal odstopno izjavo, zato komisija predlaga, da se za nadomestnega 
predstavnika v Svet zavoda OŠ Ivana Kavčiča imenuje Antona Bejo.  

 

 

Občinski svet je s 22 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za preostanek mandata v Svet zavoda 
Osnovne šole Ivana Kavčiča za predstavnika lokalne skupnosti imenuje Antona Bejo.  

2. Ta sklep velja takoj. 
 
- Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svetu zavoda Zasavske ljudske 

univerze 

 

Mitja Adamlje je dejal, da  komisija v Svet zavoda Zasavske ljudske univerze predlaga 

imenovanje  Amalije Kuder.  

 

Občinski svet je s 22 glasovi ZA sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi v Svet zavoda Zasavske ljudske univerze za 
novo mandatno obdobje kot predstavnico lokalne skupnosti imenuje Amalijo Kuder.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
S tem je bil dnevni red izčrpan. Seja je bila zaključena ob 20.25 uri. 
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